



قائمة الاسئلة 2025-04-09 06:26

تطوير تطبيقات ويب - (124202) - المستوى الرابع - تخصص رياضيات - حاسوب - كلية العلوم - الفترة الثالثة - درجة الامتحان (50)

يحيى إسماعيل الأشموري

- 1) The event that confirms that the user enters an input field in JavaScript
الحدث الذي يؤكد قيام المستخدم بالدخول الي حقل الإدخال بلغة جافا سكربت
 - 1) - onselect()
 - 2) - onchange()
 - 3) + onfocus()
 - 4) - onblur()
- 2) The browser has completed unloading the document.
الحدث الذي يؤكد قيام المتصفح بعدم تحميل الصفحة بلغة جافا سكربت
 - 1) + onunload
 - 2) - onload()
 - 3) - onfocus()
 - 4) - onblur()
- 3) The user has pressed and released a key.
الحدث الذي يفيد ان المستخدم قام بالضغط على المفتاح ثم تحريره.
 - 1) - onblur()
 - 2) + onkeypress()
 - 3) - onselect()
 - 4) - onchange()
- 4) The user has exited an input field
الحدث الذي يفيد ان المستخدم قد غادر من حقل الإدخال بلغة جافا سكربت
 - 1) + onblur()
 - 2) - onkeypress()
 - 3) - onselect()
 - 4) - onchange()
- 5) The event that confirms that the user sent the form request in JavaScript
الحدث الذي يؤكد أن المستخدم أرسل طلب النموذج في الجافا سكربت
 - 1) - onblur()
 - 2) - onkeypress()
 - 3) - onselect()
 - 4) + onsubmit()
- 6) What is the correct way to declare an array variable in php
ما هي الطريقة الصحيحة لتعريف متغير من نوع مصفوفة في لغة بي اتش بي
 - 1) - \$cars = array["Volvo", "BMW", "Toyota"];
 - 2) - \$cars = "Volvo", "BMW", "Toyota";
 - 3) + \$age = array("Peter"=>"35", "Ben"=>"37", "Joe"=>"43");
 - 4) - All answers are wrong
- 7) The function searches an array for a specific value in PHP
ماهي الدالة التي تقوم بالبحث عن قيمة معينة داخل مصفوفة
 - 1) + farray ()
 - 2) - in_array ()
 - 3) - ONarray ()
 - 4) - All answers are wrong
- 8) It is a function breaks a string into an array in PHP
ماهي الدالة التي تقوم بتقسيم متغير من نوع سترينج إلى مصفوفة في لغة بي اتش بي
 - 1) - implode()



- 2) - fread()
3) ☒ explode()
4) - in_array ()
- 9) What is the output of the following code ?

```
<?php
$login = " Yahya Al-Ashmor";
$password = 2024;
echo '$login is $password ';
?>
```

1) - Yahya Al-Ashmor is 2024
2) - Yahya Al-Ashmor 2024
3) ☒ \$login is \$password
4) - All answers are wrong

10) What is the output of the following code?
ماهي نتائج الكود التالي

```
<?php
$x = 17;
do {
echo "Omer ";
$x--; }
while ($x >= 15);
echo "Count is : ".$x;
?>
```

1) - Omer Count is:17
2) - Omer Omer Omer Count is : 14
3) - Omer Omer Omer
4) ☒ Omer Count is:16

11) What is the output of the following code?
ماهي نتائج الكود التالي

```
<?php
$x = 20;
do { echo "Omer ";
$x--; }
while ($x > 17);
?>
```

1) ☒ Omer Omer Omer Omer
2) - Omer Omer Omer Omer Omer
3) - Omer Omer Omer
4) - All answers are wrong

12) What is the output of the following code?
ماهي نتائج الكود التالي

```
<?php
$x=array(2=>"mouse",7=>"keyboard");
$y=array_keys($x);
echo $y[1];
?>
```

1) - keyboard
2) - mouse
3) ☒ 7



- 4) - 2
- 13) How do you get information in php from FORM form which is submitted using POST method?
كيف يمكنك الحصول على المعلومات من الطلب في النموذج الذي يتم تقديمه باستخدام طريقة بوست (POST)
- 1) - \$_GET[]
 - 2) ☒ \$_POST[]
 - 3) - Request.Form
 - 4) - All answers are wrong
- 14) Whether the file has reached the end of the file The function returns true if it has actually reached the end of the file
ما إذا كان الملف قد وصل إلى نقطة نهائية الملف ترجع الدالة قيمة صحيحة إذا وصل فعلاً لنهاية الملف
- 1) ☒ feof()
 - 2) - fgets()
 - 3) - fread()
 - 4) - All answers are wrong
- 15) Reads up to \$bytes of data, stops at newline or end of file , whichever comes first.
يقرأ ما يصل إلى \$ بايت من البيانات، ويتوقف عند السطر الجديد أو نهاية الملف، أيهما يأتي أولاً.
- 1) - feof()
 - 2) ☒ fgets()
 - 3) - fread()
 - 4) - fopen()
- 16) The function reads from an open file and will stop at the end of the file or when it reaches the specified length, whichever comes first.
تقرأ الوظيفة من ملف مفتوح وستتوقف عند نهاية الملف أو عندما تصل إلى الطول المحدد، أيهما يأتي أولاً.
- 1) - feof()
 - 2) - fgets()
 - 3) ☒ fread()
 - 4) - fopen()
- 17) The function reads entire file into an array with each line a separate entry in the array.
تقوم الوظيفة بقراءة الملف بأكمله في مصفوفة مع إدخال كل سطر بشكل منفصل في المصفوفة.
- 1) - feof()
 - 2) - fgets()
 - 3) - file_get_contents()
 - 4) ☒ file()
- 18) The function writes to an open file and will stop at the end of the file or when it reaches the specified length, whichever comes first.
تقوم الدالة بالكتابة في ملف مفتوح وستتوقف عند نهاية الملف أو عندما تصل إلى الطول المحدد، أيهما يأتي أولاً
- 1) - \$write()
 - 2) ☒ fwrite()
 - 3) - file_get_contents()
 - 4) - file()
- 19) The function use to open file for reading and writing, start at END and create a new file if it doesn't exist.
تستخدم الدالة لفتح ملف للقراءة والكتابة، وتبدأ من نهاية الملف وتقوم بإنشاء ملف جديد إذا لم يكن موجوداً.
- 1) - fopen("time.txt","r+");
 - 2) - fopen("time.txt","x+");
 - 3) ☒ fopen("time.txt","a+");
 - 4) - All answers are correct
- 20) The function use to Read/Write. Creates a new file. Returns FALSE and an error if file already exists
الوظيفة المستخدمة للقراءة والكتابة. يقوم بإنشاء ملف جديد. وفي حالة وجود الملف بالفعل يقوم بإرجاع خطأ
- 1) - fopen("time.txt","r+");



- 2) ☒ fopen("time.txt","x+");
3) ☐ fopen("time.txt","a+");
4) ☐ fopen("time.txt","w+");
- 21) is an interface for accessing databases in PHP without tying code to a specific database and will work on 12 different database systems
هي واجهة للوصول إلى قواعد البيانات بلغة بي اتش بي دون ربط التعليمات البرمجية بقاعدة بيانات محددة وستعمل على 12 نظام قاعدة بيانات مختلف
- 1) ☐ MySQLi
2) ☐ MySQLi and PDO
3) ☒ PDO
4) ☐ MySQLi Procedural
- 22) is an interface for accessing databases in PHP and will only work with MySQL databases
هي واجهة للوصول إلى قواعد البيانات في بي اتش بي وستعمل فقط مع قواعد بيانات MySQL
- 1) ☒ MySQLi
2) ☐ MySQLi and PDO
3) ☐ MySQLServer
4) ☐ PostgreSQL
- 23) Both MySQLi and PDO support Prepared Statements.
1) ☒ TRUE.
2) ☐ FALSE.
- 24) Prepared Statements protect from SQL injection, and are very important for web application security.
1) ☒ TRUE.
2) ☐ FALSE.
- 25) A prepared statement is a feature used to execute the same (or similar) SQL statements repeatedly with high efficiency.
1) ☒ TRUE.
2) ☐ FALSE.
- 26) A prepared statements have main advantages:
1) ☐ Reduce parsing time
2) ☐ Minimize bandwidth
3) ☐ Useful against SQL injections
4) ☒ All answers are correct
- 27) MySQL provides a clause that is used to specify the number of records to return.
1) ☒ LIMIT
2) ☐ ORDER
3) ☐ WHERE
4) ☐ OFFSET